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PROTOKÓŁ NR VIII/2015 

 z VIII  sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 25 czerwca 2015 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 11
00

- 13
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:      15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Ryszard Dziadak   - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

10. Karol Sakowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Maria Smolarek   - Członek  Komisji Rewizyjnej 

12. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Bronisław Światły  - Członek Komisji OZKiS 

14.  Jan Tronina    - Członek Komisji Rewizyjnej 

15.  Zbigniew Wołowiec  - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Barbara Żołędziewska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

5. Aneta Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

6. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

7. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

8. Marek Serweta   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

9. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

10. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 
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11.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Stanisław Grajoszek   - Sołtys wsi Kamion 

14. Tadeusz Ignasiak   - Sołtys wsi Mierzyce 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu VII nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2015 r., 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2014 rok, 

c) udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2014 rok, 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie i realizacje przez Gminę Wierzchlas 

projektu pn. „Wielki Łuk Doliny Rzeki Warty obszarem atrakcyjnym dla 

rozwoju gospodarki turystycznej przyjaznej środowisku naturalnemu”, 

e) zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Wierzchlas na 

finansowanie lub dofinansowanie kosztów usuwania odpadów  

zawierających azbest, 

f) przyjęcia Regulaminu realizacji przedsięwzięcia polegającego na wykonaniu 

podłączeń budynków do kanalizacji sanitarnej z udziałem dofinansowania 

Programu Priorytetowego Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi pn: ”Wykonanie podłączeń budynków do 

zbiorczego systemu kanalizacyjnego”, 

g) określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, 

h) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok 

od domku letniskowego lub innej nieruchomości  wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe,  

i) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami   

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez część roku. 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad VIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 
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Punkt 1 

 

Otwarcie VIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Panie radne i Panów 

radnych, Panią sołtys i Panów sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy, 

Wójta,  Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi kworum, przy którym, może obradować i podejmować 

uchwały Rada Gminy. 

 

 

 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego porządku. 

W Punkcie 5 należy wprowadzić dodatkowy podpunkt  „j”  tj. uchwałę 

w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyboru ławników na kadencję                        

2016-2019. Do końca czerwca należy zgłosić kandydaturę ławnika z terenu 

naszej gminy i musi zostać powołana specjalna Komisja  opiniująca zgłoszona 

kandydaturę. 

Nie  było więcej uwag ani zmian w związku z tym Przewodniczący poddał  

projekt porządku wraz z dodatkowymi propozycjami pod głosowanie i przyjęty 

został jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3  

 

Przyjęcie protokołu VII nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 

 
 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 
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Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 24 kwietnia  2015 r. do dnia  25 czerwca 2015 r., które  stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do wiadomości. 
 

Punkt 5 

  

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2015 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Skarbnik Gminy 

Teresę Nowak o wprowadzenie do tematu. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak projekt uchwały został szczegółowo omówiony 

na posiedzeniach,  jednak obecnie zachodzi konieczność  wprowadzenia zmian 

w Dziale 400 jest to przesunięcie środków miedzy paragrafami. Proponuje się 

aby  zmniejszyć wydatki bieżące o 9.500 zł, a wydatki majątkowe zwiększyć 

o kwotę 9.500 zł celem zakupu ubijaka po awariach wodociągowych na 

chodnikach. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały Nr 

VIII/51/2015 w spawie zmian w budżecie gminy Wierzchlas. Następnie uchwała 

poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  
 

 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania  

budżetu za 2014 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił o wprowadzenie do 

tematu Skarbnika Gminy. 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak  poinformowała, że zgodnie z ustawą 

o finansach publicznych do kompetencji Rady Gminy należy zatwierdzanie nie 

tylko sprawozdania z wykonania budżetu, ale również sprawozdania 

finansowego, na które składa się szereg bilansów jednostki za 2014 rok. 

Sprawozdania były szczegółowo analizowane na posiedzeniach Komisji stałych 

Rady Gminy. Otrzymaliśmy opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

o tym sprawozdaniu. Zapytała czy są uwagi, bądź wnioski ze strony radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy – Jacek Młynarczyk poinformował, że 

wszyscy radni otrzymali materiały i zapoznali się z treścią sprawozdań jak 

również z informacją o stanie mienia komunalnego. Wobec braku uwag radnych 

poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Barbarę Puczkowską o odczytanie 

uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 
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w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wierzchlas sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2014 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Barbara Puczkowska odczytała uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                              

Nr IV/74/2015 z dnia 21 kwietnia 2015r. w sprawie opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 2014 r.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej - Jerzego Cieślaka o odczytanie Opinii  

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas o wykonaniu budżetu Gminy 

Wierzchlas za 2014 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślak odczytał opinie Komisji 

Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Wierzchlas za 2014 r. 

Przewodniczący Rady Gminy  Jacek Młynarczyk – otwarł dyskusję na temat 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok. 

Przewodniczący nadmienił, że radni szczegółowo omawiali i analizowali 

sprawozdania na posiedzeniach komisji. 
 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji.  

Z uwagi na to, że nie było uwag ani pytań w tym temacie, Przewodniczący 

Jacek Młynarczyk poprosił Martę Kowalczyk  o odczytanie projektu uchwały 

Nr VIII/52/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok. Następnie  uchwała poddana 

została pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

c) udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za  

2014 rok, 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak  poinformowała, że kolejna ważną  

kompetencją Rady Gminy przewidziana zarówno w ustawie o Samorządzie 

gminnym, jak i w ustawie o Finansach publicznych jest udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2014. Stwierdziła, że 

sprawozdania finansowe przedstawiane są przez Wójta i oceniane przez Radę 

Gminy. Szczególna  jest tutaj rola Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk porosił Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Jerzego Cieślaka o odczytanie wniosku Komisji 

Rewizyjnej  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wierzchlas 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2014. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślak odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wierzchlas 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2014. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk porosił 

Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Barbarę Puczkowską o odczytanie 

uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                              
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Nr IV/167/2015 z dnia 10 czerwca 2015 r. w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Wierzchlas za 2014r.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają uwagi do przedłożonego 

sprawozdania  oraz  odczytanej uchwały i otworzył dyskusję nad wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Z uwagi na brak uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały Nr VIII/53/2015 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium. Uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk serdecznie gratuluje Wójtowi 

Gminy w imieniu Rady Gminy 

Wójt Gminy Krzysztof Bednarek bardzo gorąco dziękuję za absolutorium, 

dziękuje wszystkim radnym i całej Radzie Gminy za prace społeczną, dziękuję 

z całego serca za współpracę. Samorządy są bardzo wrażliwe na współpracę  

więc to jest bardzo budujące u nas, a rokowanie na przyszłość jest bardzo dobre 

i dzięki tej współpracy jeszcze wiele problemów rozwiążemy  na terenie Gminy 

Wierzchlas i ulepszymy życie naszych mieszkańców. Dziękuję za pracę 

i współpracę wszystkim sołtysom. 

 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie i realizacje przez Gminę Wierzchlas  

projektu pn. „Wielki Łuk Doliny Rzeki Warty obszarem atrakcyjnym dla 

rozwoju gospodarki turystycznej przyjaznej środowisku naturalnemu”, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk, temat  bardzo szczegółowo 

omawiany był na posiedzeniach Komisji jednak proszę Sekretarza Gminy 

Leszka Gierczyka o przypomnienie tematu. 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk- obecnie Polska wchodzi w nowy okres 

finansowania, nowy budżet Unii Europejskiej, nowe zasady, gdzie preferowane 

będą projekty o znaczeniu regionalnym. 10 gmin Nadwarciańskich od 

Działoszyna,  aż do Sieradza postanowiło stworzyć wspólną strategię i wspólnie 

sięgnąć po wspólne środki aby zagospodarować brzeg rzeki Warty i poprawić 

komfort życia mieszkańców i uatrakcyjnić teren. Aby powstała  wspólna 

Strategia zgodę musi wyrazić Rada Gminy podejmując stosowną uchwałę. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Leszka Gierczyka o odczytanie projektu uchwały Nr 

VIII/54/2015 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod głosowanie 

i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

Ogłoszono 15 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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e) zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Wierzchlas na  

finansowanie lub dofinansowanie kosztów usuwania odpadów  

zawierających azbest, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat  bardzo szczegółowo 

omawiany był na posiedzeniach Komisji jednak proszę Anetę Stępień o 

wprowadzenie do   tematu. 

Aneta Stępień w roku 2014 utworzono projekt Programu  dotyczący 

usuwania wyrobów azbestowych. Było to poprzedzone przeprowadzeniem 

inwentaryzacji azbestu w terenie, czyli na obszarze Gminy Wierzchlas. Dane 

uzyskane w ten sposób zostały już wprowadzone do bazy azbestowej. Podczas 

inwentaryzacji oszacowano ilość wyrobów azbestowych jakie pozostały do 

usunięcia, czyli wskazuje aktualny stan w zakresie wyrobów zawierających 

azbest na terenie Gminy Wierzchlas oraz określa harmonogram realizacji 

programu.  

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił   Anetę Stępień o odczytanie projektu uchwały Nr 

VIII/55/2015 w/w sprawie.  

Wyjaśnień w temacie udzielił Sekretarz Gminy 

Następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta większością 

głosów, „za’ było 14 radnych, głosów „przeciwnych” nie było 1 radny 

„wstrzymał” się od głosu. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

 

f) przyjęcia Regulaminu realizacji przedsięwzięcia polegającego na  

wykonaniu podłączeń budynków do kanalizacji sanitarnej z udziałem 

dofinansowania Programu Priorytetowego Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi pn: ”Wykonanie 

podłączeń budynków do zbiorczego systemu kanalizacyjnego”, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat  bardzo szczegółowo 

omawiany był na posiedzeniach Komisji jednak proszę Anetę Stępień 

o wprowadzenie do   tematu. 

Aneta Stępień  - w związku z budową kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Kraszkowice postanowiono określić zasady udzielania dotacji z przeznaczeniem 

na realizację przyłączy kanalizacyjnych do w/w sieci kanalizacyjnej. Planowana 

dotacja będzie pochodzić ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. Na spotkaniach komisji objaśniono 

warunki określone przez WFOŚiGW w Łodzi jakie należy spełnić, aby móc 

skorzystać z dofinansowania. Jednym z warunków jest zgłoszenie minimum 50 
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sztuk podłączeń. Kwota dofinansowania wynosić będzie do 50 % kosztów 

kwalifikowanych, ale nie może przekroczyć 3 000,00 zł do jednego przyłącza. 

Wyjaśnień w temacie udzielił sekretarz Gminy Leszek Gierczyk – budowa 

przyłącza kanalizacyjnego jest bardzo kosztowna sprawą dla mieszkańców 

zgodnie z przepisami prawa  Gmina nie może finansować z budżetu gminy 

budowy przyłączy, które powinni wykonać mieszkańcy tj. kilkanaście tysięcy 

złotych. 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska chcąc wspomóc mieszkańców 

i właścicieli nieruchomości w szybszym przyłączeniu się  do sieci 

kanalizacyjnej ogłosił program, który może dotować 50% wartości przyłącza  

a nie więcej niż 3.000 zł. oraz podłączonych zostanie co najmniej 50 

mieszkańców to wówczas Gmina może przystąpić do tego projektu.  Realizacja 

programu następuje za pośrednictwem gminy i środki wpływają do budżetu 

gminy. Konieczne jest przyjęcie uchwałą przedstawionego radnym projektu 

Regulaminu wraz z załącznikami, który może być stosowany również w 

przyszłości przy realizacji późniejszych inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy z uzyskanych informacji od radnych z 

Kraszkowic jest duże zainteresowanie mieszkańców przystąpieniem do tego 

programu.  

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Leszka Gierczyka o odczytanie projektu uchwały              

Nr VIII/56/2015 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta większością głosów, „za’ było 15 radnych, głosów 

„przeciwnych” nie było „ nikt nie „wstrzymał” się od głosu. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  

 
 

g) określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat był dokładnie omawiany 

na posiedzeniu Komisji wszyscy radni zapoznali się z projektem uchwały i nie 

mieli uwag do przedstawionej uchwały, która dostosowana została do 

obowiązujących przepisów prawnych. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Agnieszkę Kurpet o odczytanie projektu uchwały Nr 

VIII/57/2015 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod głosowanie 

i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
 

 

h) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
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za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości  wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno – wypoczynkowe,  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk , temat omawiany był na 

posiedzeniach komisji radni zapoznali się z treścią projektu uchwały i nie było 

jednomyślności co do wysokości stawek, w związku z tym proszę                           

Agnieszkę Kurpet o wprowadzenie do tematu. 

Agnieszka Kurpet,  przedstawiony na posiedzeniu Komisji projekt uchwały 

dotyczył ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno- wypoczynkowe. Zaproponowane stawki kształtowały się w 

następujący sposób: 80 zł/ rok w przypadku zbierania i odbiorami odpadów 

komunalnych w sposób selektywny oraz 140 zł/rok w przypadku odpadów 

komunalnych, które nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny.  Komisja 

Rewizyjną i Komisja Oświaty poparły przedstawiony wniosek, natomiast 

Komisja Rolnictwa zaproponowała stawki 75 zł /rok za odpady zbierane 

w sposób selektywny i 110 zł/rok w przypadku nie zbierania odpadów w sposób 

selektywny.  

Przewodniczący Komisji Marek Leszczyk wyjaśnił, że Komisja dlatego 

zaproponowała niższe stawki niż Komisja Rewizyjna i Komisja OZKIS, aby nie 

zniechęcać osób przebywających na naszym terenie do płacenia wyższych opłat 

za odpady komunalne jeszcze większych stawek i dlatego Komisja 

zaproponowała aby było to na takim samym poziome jak jest obecnie. 

Jacek Młynarczyk Przewodniczący Rady Gminy, ponieważ Komisja Rewizyjna 

i Komisja OZKiS zaproponowały większą stawkę, w związku z tym poddaję 

pod głosowanie zaproponowane przez w/w Komisje stawki tj. 80 zł za odpady 

segregowane i 140 zł za odpady zmieszane. 

„za” było 10 radnych, „przeciw” głosów nie było i 5 radnych „wstrzymało” się 

od głosu. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 

Rada Gminy większości głosów przyjęła stawki 80 zł za odpady segregowane i 

140 zł za odpady zmieszane od domku letniskowego lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe. 

Nie było więcej pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Agnieszkę Kurpet  o odczytanie projektu uchwały Nr 

VIII/58/2015 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod głosowanie 

i przyjęta większością głosów „za” było 12 radnych, „przeciw” głosów nie było 

i 3 radnych „wstrzymało” się od głosu. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

i) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  
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komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez część roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat omawiany był 

szczegółowo na posiedzeniach Komisji, rani otrzymali stosowne materiały. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Agnieszkę Kurpet o odczytanie projektu uchwały Nr 

VIII/59/2015 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod głosowanie 

i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
 

 

 

 

 

 
 

j) powołania Zespołu dla przygotowania wyboru ławników na kadencję  

2016-2019 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk zgonie 

z Ustawa a Prawo Sądów Powszechnych,  ławników wybiera Rada Gminy do 

końca października roku poprzedzającego upływ kadencji.  31 grudnia  br. 

upływa kadencja ławników wybranych na ostatnie 4 lata, a w tym roku 

wybierani będą ławnicy na kadencję 2016 – 2019. Od Prezesa Sądu Rejonowego 

w Sieradzu, wpłynęło pismo informujące, że Gminie Wierzchlas przysługuje 

prawo obsadzenia 1 ławnika w Sądzie Rejonowym w Wieluniu. Kandydatów 

zgłasza się do 30 czerwca br., i mogą ich zgłaszać Stowarzyszenia i organizacje 

społeczne z wyłączeniem partii politycznych, Prezes właściwego Sądu, a także 

grupa 50 obywateli. Ustawa przewiduje określone kategorie osób, które mogą 

być ławnikami, a które nie mogą. Rada Gminy spośród zgłoszonych osób 

wybiera ławnika. W celu przeprowadzenia wyboru Rada Gminy jest 

zobowiązana powołać zespół do oceniania kandydatów, a następnie  

przedstawienie stosownej opinii Radzie Gminy. W związku z tym jest 

propozycja aby na dzisiejszej sesji powołać Zespół, który będzie  

przygotowywał wybór ławnika w naszej Gminie. Ustawa nie określa w jakiej 

liczbie ma być powołany Zespół jednak zasadne jest aby to były minimum 

3 osoby i proszę o zgłaszanie kandydatur do tego Zespołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zaproponowała aby w skład  

Zespołu powołani zostali następujący radni: 

1. Marcin Kowalczyk  

2. Ryszard Dziadak 

3. Barbara Puczkowska 

W/w kandydaci wyrazili zgodę na  udział w pracach Zespołu. 

 

Nie było więcej pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym   
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Przewodniczący poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały 

Nr VIII/60/2015 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta większością głosów „za” było 13 radnych, głosów 

„przeciwnych” nie było, 2 radnych „wstrzymało” się od głosu. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  

 
 

Punkt 6 

 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 

1)Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk, ponieważ nie dawno odbyły 

się wybory delegatów do Powiatowej Izby Rolniczej dlatego chciałem 

pogratulować obecnej na sali obrad radnej a zarazem delegatce z Gminy 

Wierzchlas do Powiatowej Izby Rolniczej w Wieluniu Pani Agacie Stępińskiej 

i niestety nie obecnemu Panu Tomaszowi Klasie, któremu gratulacje przekaże  

radny z miejscowości Kochlew Marek Leszczyk. 

 

2) Radny Karol Sakowski serdecznie chciałem pogratulować Wójtowi 

otrzymanego absolutorium, a druga sprawa z jaka się do Pana zwracam to 

chciałbym ponowić swój wniosek z poprzedniej kadencji tj. 2006-2010 w 

sprawie budowy oświetlania ulicznego na ul. Łąkowej w Wierzchlesie. Mam 

nadzieję, że łaskawie Pan spojrzy na tą sprawę i nie zamrozi jej na kolejne 8 lat.  

Wójt, wyjaśnił, że obecnie wprowadzone zostały  do budżetu,  3 nowe zadania 

dotyczące budowy oświetlenia ulicznego są to odcinki dróg zamieszkałych, 

natomiast jest taka tendencja, żeby wykonywać całkiem nowe inwestycje w 

terenach oddalonych  gdzie nie ma zabudowy. Obecnie nie stać Gminy na takie 

zadania dlatego przesuwamy ich realizację w czasie. Chciałbym prosić aby 

podchodzić do takich spraw i tematów ze zrozumieniem. 

Radny Karol Sakowski, panie Wójcie w kadencji 2006-2010 realizowane były 

odcinki nie zamieszkałe m.in. ul. Dojazdowa rozumiem że są inne priorytety ale 

ile można jeszcze czekać.  

Wójt, ostrzegł radnych, że Gmina będzie musiał przejąć cały majątek 

oświetlenia ulicznego co może się wiązać z bardzo dużymi kosztami 

finansowymi, a następnie będziemy płacili opłaty Zakładowi Energetycznemu 

za każdy punkt oświetlenia ulicznego, a obecnie jest ok. 1000 punktów  i 50 

stacji transformatorowych na terenie gminy. dobrze jest realizować tylko 

najpilniejsze sprawy czyli tam gdzie tereny są zamieszkałe, a nie wychodzić 

zbyt daleko w strefy oddalone  bo to może jeszcze bardziej zwiększyć koszty 

utrzymanie tego oświetlenia ulicznego.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – wniosek wpłynął w związku 

z tym poddaję go pod obrady Komisji.  



12 

 

 

Punkt 7 

 

Zakończenie obrad VIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął  VIII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Obrady zakończono o godzinie 13
00

. 

 
 


